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  Protokół nr 9/2010 

z odbytej w dniu 27 lipca 2010 roku o godz. 12
00 

w Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie  

SESJI RADY MIEJSKIEJ W CIESZANOWIE 

 

Obecni na sesji:
 
 

1. Radni Rady Miejskiej w Cieszanowie, na ogólną liczbę 15 Radnych  

w obradach udział wzięło 15 Radnych, lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

2. Pozostali uczestnicy – wg list obecności stanowiących załączniki nr 2 do protokołu 

3. Pracownicy Urzędu Miasta i Gminy Cieszanów  

Pan mgr Zdzisław Zadworny – Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr Janusz Mazurek – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów 

Pan mgr inż. Andrzej Szymanowski – Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

Pani mgr Anna Stanowska – Skarbnik Miasta i Gminy Cieszanów.  

 

I. Sprawy organizacyjne: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z LIV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między Sesjami Rady 

Miejskiej. 

II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie.  

III. Podjęcie uchwał:  

1) w sprawie zmiany Uchwały Nr 27/VII/06 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia  

30 czerwca 2006 r. w sprawie okręgów wyborczych, 

2) w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Nowy Lubliniec”. 

3) w sprawie nieodpłatnego przekazanie nieruchomości gruntowej w formie darowizny 

na rzecz Powiatu Lubaczowskiego położonych w miejscowości Gorajec,  

4) w sprawie nieodpłatnego przekazanie nieruchomości gruntowej w formie darowizny 

na rzecz Województwa Podkarpackiego położonej w miejscowości Kowalówka, 

5) w sprawie udziału Gminy Cieszanów w projekcie pn. „PSeAP – Podkarpacki System 

e – Administracji Publicznej”. 

6) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów do zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego na 2011 i 2012 r. na realizację zadania pn. „PSeAP – 

Podkarpacki System e – Administracji Publicznej”, 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację 

zadania inwestycyjnego na drodze powiatowej nr 1652 R ul. Czereśnie oraz ul. Leśna 

w 2010 r., 

8) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2010 r., 

9) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów do zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego na 2011 rok , 

10) w sprawie zmiany Statutu Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie, 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Cieszanów. 

IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. 

VI. Wolne wnioski i informacje. 

VII. Zakończenie obrad LV Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
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Przed rozpoczęciem Sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie Przewodniczący Pan Edward 

Batycki oddał głos Panu Edwardowi Rogala Naczelnikowi Wydziału RGLiOŚ Starostwa w  

Lubaczowie, który zwracają się do sołtysów gminy Cieszanów poprosił o przekazanie 

właścicielom lasów sporządzonych wycinków planów lasu. 

 

Ad. I pkt. 1 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki otworzył LV 

sesję Rady. Następnie Przewodniczący powitał radnych oraz zaproszonych gości. 

Kolejno Pan Edward Batycki poinformował zebranych, iż w obradach uczestniczy  

15 Radnych - quorum zdolne do podejmowania uchwał.  

 

Ad. I pkt. 2. 

 

 Przewodniczący zapoznał zebranych z porządkiem obrad. Głos w temacie zabrał 

radny Pan Zdzisław Kasperski, który zwrócił uwagę na uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację zadania inwestycyjnego na 

drodze powiatowej nr 1652 R ul. Czereśnie oraz ul. Leśna w 2010 r., gdyż uchwała została 

wprowadzona do porządku obrad, a nie ma zabezpieczonej kwoty w budżecie na to zadanie. 

Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów zabierając głos 

powiedział, iż opinia Komisji Budżetowej w sprawie powyższej uchwały była pozytywna,  

a budżet zawsze można zmienić i jeżeli będzie podpisane porozumienie środki zostaną 

zabezpieczone w budżecie.  

Następnie Przewodniczący poddał porządek obrad ze zmianami pod głosowanie  

w wyniku, którego stwierdził, iż został on przyjęty, głosami: „za” 15 radnych, „wstrzymał 

się” 0 radny, „przeciw” 0 radnych. 

 

Ad. I pkt. 3. 

 

Następnie Przewodniczący Edward Batycki poddał pod głosowanie protokół 

z LIV sesji, który był wyłożony do wglądu w biurze Rady. Wobec braku uwag do 

powyższego prowadzący obrady przeprowadził głosowanie i stwierdził, iż protokół 

z ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej został przyjęty, głosami 15 radnych „za”, 0 radnych 

„wstrzymało się”, „przeciw” 0 radnych. 

 

Ad. I. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego o działaniach podejmowanych między 

Sesjami Rady Miejskiej. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Edward Batycki poinformował, 

zebranych o działaniach podejmowanych między sesjami – stanowi ona załącznik nr 4 do 

protokołu.  

 

Ad. II. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między Sesjami Rady Miejskiej  

w Cieszanowie. 

Sprawozdanie Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Ad. III. Podjęcie uchwał.  
 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie Pan Fryderyk Zaborniak odczytał 

projekt uchwały: 
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1) w sprawie zmiany Uchwały Nr 27/VII/06 Rady Miejskiej w Cieszanowie z dnia  

30 czerwca 2006 r. w sprawie okręgów wyborczych,- załącznik nr 6 do protokołu – 

uchwała nr 49/LV/2010.  

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Kolejno Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie odczytał projekt 

uchwały: 

 

2) w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy Miejscowości Nowy Lubliniec”, - załącznik  

nr 7 do protokołu – uchwała nr 50/LV/2010. 

 

Głos w temacie zabrał Pan Zdzisław Zadworny, który powiedział, iż powyższy 

dokument jest potrzebny do złożenia wniosku w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich na przebudowę budynku OSP w Nowym Lublińcu. Kolejno zaznaczył, iż nazwa 

tego zadania brzmiałaby: „Przebudowa budynku OSP w Nowym Lublińcu z przeznaczeniem 

na świetlicę wiejską z zapleczem”. 

Kolejno w temacie głos zabrał radny Pan Zygmunt Lesiczka, który zapytał o termin 

realizacji zadania – budowa placu zabaw w Nowym Lublińcu, gdyż w planie odnowy wsi  

są to lata 2011-2012 jednak środki na ten cel zostały przeznaczone w tym roku budżetowym. 

Zapytał także o plany regulacji rzeki „Wirowa” w latach 2011-2016, zapytał czy to zadanie 

może się tak nazywać oraz zapytał o zakres wykonywanych robót w tym zadaniu. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż budowa placu zabaw w Nowym 

Lublińcu jest zadaniem wieloletnim, gdyż dostaliśmy pieniądze na sam plac zabaw,  

a pozostaje jeszcze kwestia parkingów oraz zaplecza i pisząc „Plan Odnowy Wsi Nowy 

Lubliniec” daliśmy więcej czasu na realizację tego całego zadania. Dodał, iż umowa na 

budowę placu zabaw została podpisana na ten rok i w tym roku zostanie wykonana. Odnosząc 

się do kolejnego pytania Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż zaplanowane jest oraz tak 

zapisane w dokumencie, że jest to pogłębienie rzeki, a nie regulacja. Dodał, iż rzeka jest już 

uregulowana i chodzi o pogłębienie. 

Projekt uchwały na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego 

otrzymał pozytywną opinię. 

Przewodniczący Pan Edward Batycki poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, 

iż został on przyjęty głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny. 

 

Zastępca Przewodniczącego Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

3) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowej w formie 

darowizny na rzecz Powiatu Lubaczowskiego położonych w miejscowości Gorajec, 

- załącznik nr 8 do protokołu – uchwała nr 51/LV2010 

 

Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty 

głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. Opinia 

Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gospodarczego była pozytywna. 

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 
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4) w sprawie nieodpłatnego przekazania nieruchomości gruntowej w formie 

darowizny na rzecz Województwa Podkarpackiego położonej w miejscowości 

Kowalówka - załącznik nr 9 do protokołu – uchwała nr 52/LV/2010. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Rolnictwa i Rozwoju 

Gospodarczego i otrzymała pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie i stwierdził, iż został 

on przyjęty głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 
 

5) w sprawie udziału Gminy Cieszanów w projekcie pn. „PSeAP – Podkarpacki 

System e – Administracji Publicznej” - załącznik nr 10 do protokołu – uchwała nr 

53/LV/2010. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. 

Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały z poprawkami pod głosowanie  

i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, 

„wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

6) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów do zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego na 2011 i 2012 r. na realizację zadania pn. „PSeAP – 

Podkarpacki System e – Administracji Publicznej”,- załącznik nr 11 do protokołu – 

uchwała nr 54/LV/2010. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały z poprawkami pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 15 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  
 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

7) w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Lubaczowskiego na realizację 

zadania inwestycyjnego na drodze powiatowej nr 1652 R ul. Czereśnie oraz  

ul.     Leśna w 2010 r.,- załącznik nr 12 do protokołu – uchwała nr 55/LV/2010. 

 

Głos w temacie zabrał radny Pan Wojciech Broź, który złożył wniosek, aby podczas 

remontu ulicy Leśnej i Czereśni załagodzić dwa zakręty, które są niebezpieczne. Kontynuując 

powiedział, iż las koło zakrętu został wycięty i jest możliwość zmiany przebiegu drogi. 

Ponadto powiedział, iż można drogę od Pana Pokrywki poprowadzić skośnie, tym samym 

likwidując ostre zakręty.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż w ewidencji pas drogowy ulicy 

Czereśnie jako droga powiatowa biegnie po ukosie i tych dwóch zakrętów nie ma. Dodał,  

iż ulica ta jest remontowana ze środków powodziowych i dotacja może być przeznaczona na 

remont, a nie na budowę nowej drogi. Kolejno mówca zaznaczył, iż dla poprawienie 

bezpieczeństwa na tej drodze zaplanowane jest wykonanie poboczy, ale wykonanie ich nie 

byłoby ze środków powodziowych, gdyż środki powodziowe są na nawierzchnię drogi  
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o szerokości 3,5 metra i nie można jej poszerzać. Pan Burmistrz powiedział, iż trwają także 

rozmowy, aby wyprofilować te dwa zakręty.  

Następnie radny Pan Wojciech Broź zapytał o termin realizacji tej inwestycji. 

Pan Zdzisław Zadworny odpowiadając powiedział, iż ta remont drogi jest realizowany 

w tym roku.  

W tej samej sprawie głos zabrała radna Pani Wanda Komosińska, która także zwróciła 

uwagę na zakręty na tej drodze.  

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały z poprawkami pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 1 Radny.  

 

Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

8) w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu na 2010 r.,- załącznik nr 13 do protokołu 

– uchwała nr 56/LV/2010. 

 

Głos zabrał radny Pan Wojciech Broź, który zapytał o przeznaczenie 40 tys. zł na 

realizację projektu pn. „Rozwój infrastruktury turystycznej w Gminie Cieszanów i mieście 

Sabinov”, o którym mowa § 2 pkt. 1 ust. b oraz zapytał o wykorzystanie dotacji dla Centrum 

Kultury i Sportu w Cieszanowie w wysokości 40 tys. zł.  

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż 40 tys. zł zostało przeznaczone na 

dokumentację potrzebną do realizacji projektu  „Rozwój infrastruktury turystycznej w Gminie 

Cieszanów i mieście Sabinow”. Ponadto podkreślił, iż dotacja dla CKiS w Cieszanowie  

w wysokości 40 tys. zł to środki przeznaczone na dwa przedsięwzięcia imprezy o nazwie 

„Rock Festiwal” oraz na operę „Wesele Figara” i są to środki na promocję miasta. Kolejno 

mówca powiedział, iż w tym roku organizatorem Rock Festiwalu jest CKiS w Cieszanowie. 

Głos w temacie zabrał radny Pan Zygmunt Lesiczka, który zapytał, czy na inwestycje 

straży pożarnych będą zaciągnięte kredyty. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż składając wniosek musimy 

wykazać środki na to zadanie w całości.  

Uzupełniając Pan Andrzej Szymanowski Sekretarz Miasta i Gminy Cieszanów 

powiedział, iż procedury weryfikacji wniosku będą trwały tak długo, iż w tym roku zdążymy 

ogłosić tylko przetarg i do tego aby ogłosić przetarg potrzebna jest nam w budżecie cała 

kwota na to zadanie. Mówca podkreślił, iż dopiero w przyszłym roku dostaniemy refundację.  

Kolejno radny Pan Zdzisław Kasperski powiedział, iż Pan Burmistrz uzasadnia, iż aby 

ogłosić przetarg na inwestycje straży pożarnych muszą być zabezpieczone w całości środki  

w budżecie gminy, a wracając do poprzedniej uchwały udzielona została pomoc finansowa 

dla Powiatu, a środki nie zostały zabezpieczone w budżecie gminy. 

Odpowiadając Pan Burmistrz Zdzisław Zadworny powiedział, iż jeżeli zadanie będzie 

realizowane przez Powiat to środki zostaną zabezpieczone w budżecie.   

Kolejno w temacie wypowiedział się radny Pan Wojciech Broź, który powiedział,  

iż porozumienie była spisane z Powiatem na konkretne zadanie, wniosek nie przeszedł i nie 

było tych pieniędzy. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały z poprawkami pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. W głosowaniu nie brali udział radni Pan Stanisław 

Myśliwy oraz Pan Stefan Chomyszyn w związku z nieobecnością na sali obrad.  
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie o godz. 13
40

 ogłosił 10 minut przerwy. 

 

Po wznowieniu obrad Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej w Cieszanowie 

odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

9) w sprawie upoważnienia Burmistrza Miasta i Gminy Cieszanów do zaciągnięcia 

zobowiązania finansowego na 2011 rok ,- załącznik nr 13 do protokołu – uchwała nr 

57/LV/2010. 

 

Radny Pan Wojciech Broź zapytał czy harmonogram robót na drodze Cieszanów – Nowe 

Sioło rozłożony jest na 2 lata. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny Burmistrz Miasta i Gminy Cieszanów powiedział, 

iż harmonogram robót jest na dwa lata i do końca sierpnia musimy złożyć kompletną 

dokumentację na realizację tej inwestycji do Urzędu Marszałkowskiego. 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji Budżetowej i otrzymała 

pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały z poprawkami pod 

głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 13 Radnych, „przeciw” – 0 

Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny. W głosowaniu nie brali udział radni Pan Stanisław 

Myśliwy oraz Tadeusz Nicpoń w związku z nieobecnością na sali obrad.  

 

 

W obradach udział bierze 14 radnych z obrad Rady Miejskiej w Cieszanowie został 

zwolniony radny Pan Stanisław Myśliwy.  

 

Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

10) w sprawie zmiany Statutu Centrum Kultury i Sportu w Cieszanowie,- załącznik nr 

14 do protokołu – uchwała nr 58/LV/2010. 

 

Uchwała została przeanalizowana na posiedzeniu Komisji ds. Oświaty i Kultury  

i otrzymała pozytywną opinię. Następnie Przewodniczący poddał projekt uchwały  

z poprawkami pod głosowanie i stwierdził, iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, 

„przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 Radny.  

 

Kolejno Pan Fryderyk Zaborniak odczytał kolejny projekt uchwały: 

 

11) w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości gruntowych stanowiących 

własność Gminy Cieszanów.,- załącznik nr 15 do protokołu – uchwała nr 59/LV/2010. 

 

Pan Zdzisław Zadworny poinformował zebranych o zamianie nieruchomości pod budowę 

budynku Posterunku Policji w Cieszanowie. Dodał, iż zamianie podlega budynek Posterunku 

Policji wraz z działką na której ten budynek jest, na działkę niezabudowaną, a nadwyżka 

zamiany zostanie przeznaczona na budowę posterunku. Dodał, iż dopiero po wycenie 

gruntów będzie wiadomo jaka jest wysokość nadwyżki. 

Przewodniczący poddał projekt uchwały z poprawkami pod głosowanie i stwierdził,  

iż został on przyjęty głosami: „za” – 14 Radnych, „przeciw” – 0 Radny, „wstrzymał się” – 0 

Radny.  
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Ad. IV. Interpelacje i zapytania radnych. 

Głos zabrał radny Pan Zygmunt Lesiczka, który złożył zapytanie w sprawie 

problemów, które powstają w wyniku braku prądu na przepompowni. Zapytał czy ZUK  

w Cieszanowie ma agregat, aby na czas braku prądu podłączyć przepompownię, gdyż  

w ostatnim przypadku braku prądu nieczystości się wylewały. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż zna tą sytuację, gdyż rozmawiał 

z Prezesem ZUK w Cieszanowie i nie jest to problem gdy są normalne opady deszczu,  

a po ostatnich ulewach przepompownie wylewały. Zaznaczył, iż Zakład nie ma mniejszych 

agregatów, ale formą rozwiązania może być wykorzystanie agregatów straży pożarnej. 

Kolejno głos zabrał radny Pan Jan Maciejko, który zapytał o etap prac mających na 

celu wydzielenie placu obok kościoła. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż geodeci tą sprawę mają zleconą, 

ale obecnie mamy duże inwestycje, a priorytetem jest sprawa związana z wodociągami.  

Następnie zabierając głos radna Pani Wanda Komosińska zapytała o nasadzania na 

kąpielisku, czy zostały wykonane jakieś nasadzenia oraz zapytała o rośliny na kąpielisku, 

które powodują poparzenia 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż środki zabezpieczone  

w budżecie przeznaczone są na dokumentację, a nie na nasadzenia. Kontynuując Pan 

Burmistrz powiedział, iż oczekujemy na ocenę wniosku, a szanse na uzyskanie środków  

są rzędu 50%. Ponadto mówca podkreślił, iż rośliny, które powodują poparzenia na kąpielisku 

wiosną zostały opryskane łagodnym środkiem, który jest bezpieczny dla ludzi, a który nie do 

końca był skuteczny. Następnie powiedział, iż te rośliny w miarę możliwości są przez 

pracowników usuwane.  

Radny Pan Marian Pachołek poruszył temat wykoszeń trawy pod lasem na mieniu 

gminnych. 

Odpowiadając Pan Zdzisław Zadworny powiedział, iż jest to mienie gminne, którym 

zarządza sołtys, który ma fundusz sołecki.  

 

Ad. V. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Wobec braku zgłoszonych interpelacji i zapytań Przewodniczący Pan Edward Batycki 

przeszedł do kolejnego punktu. 

 

Ad. VI. Wolne wnioski i informacje. 

 

Głos zabrała przewodnicząca Osiedla Stary Lubliniec Pani Janina Krawczyk, która 

podziękowała za boisko do piłki siatkowej na osiedlu. 

Kolejno radny Pan Marian Ciepły zwracając się do Przewodniczącego Radny Powiatu 

Pana Zbigniewa Wróbla zapytał o termin wykoszenia poboczy na drodze powiatowej  

w kierunku Niemstowa. 

Odpowiadając Pan Zbigniew Wróbel powiedział, iż ta sprawa musi być wspólnie  

z gmina realizowana. Dodał, iż wie, że takie rozmowy Pan Starosta z Panem Burmistrzem 

przeprowadzili.  

Następnie podsołtys Dolin Pan Władysław Gumieniak zwrócił uwagę, aby uczulić 

właścicieli Gospodarstwa Rybnego na zamontowanie tablic ostrzegawczych przy zbiornikach 

wodnych, gdyż ostatnio miał miejsce tragiczny wypadek, gdzie utopił się młody chłopak.  

Sołtys wsi Gorajec Pan Ludwik Kudyba zapytał o termin rozpoczęcia prac budowy 

wodociągów na Gorajcu oraz termin remontu drogi z funduszu sołeckiego.  
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Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż jeżeli chodzi o wodociągi to Gmina jest 

na końcowym etapie uzgodnień.  Odnosząc się do remontu dróg ze środków funduszu 

sołeckiego powiedział, iż zostanie zorganizowane spotkanie z sołtysami, na którym będzie 

przedstawiony harmonogram tych robót. 

Następnie Pan Zdzisław Zadworny zwracając się do Przewodniczącego Rady Powiatu 

Pana Zbigniewa Wróbla poprosił o interwencję w sprawie remontu drogi na ulicy Czereśnie  

i Leśna, gdyż mowa była o środkach z Powiatu w wysokości 600 tys. zł, przy wkładzie  

z Gminy Cieszanów 30 tys. zł, a obecnie zostały przeznaczone środki z Powiatu w wysokości 

400 tys. zł.  

Głos zabrał sołtys wsi Folwarki Pan Jan Jabłoński, który powiedział, iż zarośnięte 

pobocza na drodze powiatowej stwarzają niebezpieczeństwo, a najtrudniejszy jest wyjazd  

z drogi bocznej.  

Następnie sołtys wsi Chotylub Jan Kornaga zapytał o  program z nadleśnictwa  

w ramach Programu Obszarów Wiejskich, czy można złożyć zbiorowy wniosek i czy  

w ramach tego programu nadleśnictwo nie wykonałoby melioracji rzeczki „Buszcza”. Zapytał 

także o drogę tzw. „Gieras – Osiedle”, która była ujęta w programie trzyletnim i której remont 

został przełożony. 

Odpowiadając Pan Burmistrz powiedział, iż dzisiaj w tej sprawie jest spotkanie  

w Narolu i pracownik Urzędu Pan Ryszard Żuk jest na nim  i o programie będzie więcej 

wiadomo po tym spotkaniu. Odnosząc się do remontu drogi na Chotylubiu mówca 

powiedział, iż została ona zgłoszona do remontu ze środków powodziowych i na razie 

czekamy.  

Następnie Pan Jan Kornaga poprosił Przewodniczącego Rady Powiatu w Lubaczowie 

Pana Zbigniewa Wróbla o interwencję w sprawie drogi Cieszanów – Brusno, gdyż była ta 

sprawa już zgłaszana, a mianowicie chodzi o odcinek drogi przy posesji jednego  

z mieszkańców, na której gromadzi się woda, która w momencie przejazdu samochodów 

chlapie na budynek mieszkalny.   

 

Ad. VII. Zakończenie obrad LV sesji Rady Miejskiej w Cieszanowie. 
 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Cieszanowie 

Pan Edward Batycki zamknął posiedzenie o godz. 14 
40

. 

 

Protokołowała: Barbara Szymanowska 


